

Celebrate your Health & Beauty

ER *125PV

**10月1日至15日
早鳥獎賞
Oct 1 - 15
Early Bird Reward**



西柚味潤唇膏 Grapefruit Lip Balm

絕無添加礦物油等任何有害化學物質，質地輕盈清新，瞬間令您乾燥爆裂的雙唇回復水潤！
A light and refreshing addition to daily lip care, it is chemical-free and keeps your lips nourished every day.

Thieves盜賊潔手泡沫 Thieves Foaming Hand Soap 236ml

蘊含盜賊複方精油、檸檬和甜橙精油等天然成份，產品能溫和潔淨您的雙手，避免接觸化學物質。

Blending natural ingredients like Thieves, Lemon, and Orange essential oils, it is a gentle and effective alternative to chemical soaps, and keeps your hands clean and moisturized in dry Autumn days.

總值Total Value **HK\$237** (HK\$59+ HK\$178)

**ER 190PV
+ *125PV**

基底沐浴乳

Bath & Shower Gel Base 236ml

每當轉季，更換當季的護膚品去滋養肌膚是十分重要。沐浴乳蘊含橄欖、可可巴種子、蘆薈葉和迷迭香萃萃取，潔淨同時滋潤肌膚！您可將數滴喜愛的精油混和沐浴乳，讓沐浴成為一整天最舒適時刻。

It is important to get the best beauty care products when season changes. Combining the skin-loving natural ingredients such as olive, jojoba seed, aloe vera leaf extract and rosemary leaf extract, it would be one of the best items to nourish and cleanse your skin. Add a few drops of your favourite oils to it for a luxurious bathing experience!

總值Total Value **HK\$448**
(HK\$59 + HK\$178 + HK\$211)



**ER 300PV
+ 190PV**

Harmony 5ml

由神聖檀香、薰衣草、依蘭依蘭等多項純正精油配製而成的Harmony散發清香甜蜜的氣味，於家中擴香可喚發正能量，讓您與家人能享受和諧氣氛！

Harmony is a blend of pure essential oils including Sacred Sandalwood, Lavender, Ylang Ylang to give you positive vibes. Diffuse it in a room for sweet memories and celebration!

總值Total Value **HK\$856**
(HK\$59 + HK\$178 + HK\$211 + HK\$408)



Super C

每瓶Super C 蘊含充足的維他命C含量，同時為人體補充不能自行製造的維他命C！其柑橘生物類黃酮和礦物質等成分有助提高維他命C的吸收和功效；精油成分則可支援正常免疫和循環功能，對於秋冬護膚或提升健康必不可少！

Super C contains enough amount of vitamin C which cannot be manufactured by our bodies. The citrus bioflavonoids and minerals it contains can enhance the effectiveness and absorption of vitamin C, while essential oils added inside can support normal immune and circulatory functions. It would be your must-have item for overall health and beauty care in fall.



**ER 450PV
+ 300PV**

**QO 450PV
ONLY**

Savvy Minerals 唇部磨砂膏

Poppy Seed Lip Scrub

約會前好好護理嘴唇，塗唇膏時雙唇更光澤迷人！此唇部磨砂膏溫和為肌膚去角質，滋養唇部。其可可脂及牛油果脂等成份，令您的嘴唇變得更柔軟光滑。

Don't forget to take care of your lips before dating! It is a perfect item before finishing your look with your favourite lipstick. Besides gentle, plant-based exfoliant, it also contains four different types of butters including cocoa butter and avocado butter, leaving your lips smooth and soft!

總值Total Value **HK\$1,612**
(HK\$59 + HK\$178 + HK\$211 + HK\$408 + HK\$368 + HK\$388)



適用於香港及澳門市場。所有獎賞數量有限，先到先得，送完即止。有關優惠條款及細則，請參閱Young Living官方網頁。如有任何查詢，Young Living將保留最終決定權。

Available for Hong Kong & Macau market. Limited quantity for all rewards. First-come-first-served, while stock lasts. Please refer to the terms and conditions of the promotion on Young Living official website. Should there be any disputes, the decision of Young Living should be final.